
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 19. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Vil ministeren med henvisning til artiklen »Indsats for øget sikkerhed på Storebælt blev
syltet i et år« bragt i Ingeniøren, den 19. marts 2021, i et åbent samråd redegøre for,
hvorfor Banedanmark og Trafikstyrelsen ikke straks fulgte op på Havarikommissionens
anbefalinger i kølvandet på togulykken på Storebælt i 2019, herunder med hensyn til
vindanalyser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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